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Puheenjohtaja: Antti Tolppanen 

Sihteeri: Hanna Hämäläinen 

Paikalla:  

Antti Tolppanen 

Hanna Hämäläinen 

Jesse Palo 

Katri Mäki-Kullas 

Katri Saarinen 

Cecilia Berg 

Robert Kokkola 

Ville Kumpulainen 

Matti Talvela (saapui kohdassa 7) 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous ajassa 16:15 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Katri Mäki-Kullas ja Ville Kumpulainen. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Katri S ilmoitti, että kokoustarjoiluna pullia, keksejä ja jääteetä. Miesten aamutakkien 

tilanteesta ei ole tietoa. 

 

Siirryttiin kohtaan 7. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Pekalta unohtunut viime vuonna laskuttaa Teekkarispeksin välineistä. Matti selvittää, mihin 

kannattaa allokoida budjetissa. 

 

Rahankäyttöselvitykset: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 
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Matti Talvela  200e  Teekkarispeksin kaiutin 

Marathonille 2016 

Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Katri MK:n elämässä ei tapahdu mitään, Katri Saarista harmittaa raaka pulla, Cecilia voi 

yllättävän hyvin, Robert melkein sanoi jotain hyvää, mutta elämä kuitenkin p*skaa, Villellä 

ollut hyvä ja produktiivinen alkuviikko yrityssektorilla, Antilla oli kylmä kertausharjoituksissa 

mutta nyt asiat hyvin, Hanna rikollisen hyväntuulinen, Jesseä sattuu ihan kaikkialle paitsi 

maksaan, mutta silti kuuluu hyvää. 

 

Matti saapui 16.19 

 

Matti oli työhaastattelussa, meni hyvin, jatkossa ollaan, hyvä fiilis. 

 

Siirryttiin kohtaan 6.  

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Budjetti 

a. Puuttuvat budjettiehdotukset 

Kaikki ovat toimittaneet budjettiehdotukset. Matti koostaa budjetin ja 

budjettiriihikokous ensi viikon lopulla. 

 

2. Toimintasuunnitelma 

Deadline perjantaina, Latva-Käyrälle vähän lisäaikaa.  

 

3. Uudet jäsenet 

Ei uusia hakemuksia. 

 

4. Laitossopimukset 

Ei uutta. Antti hoitaa piakkoin eteenpäin. Jesse on aloittanut SCI:n kevättapahtuman 

uudelleenkonseptoinnin järjestelyt.  

 

5. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatirehtöörit, VujuTMK, Namutääti, OTMK) 

Vujusektorilla toimintasuunnitelma tuloillaan. Arkkitehtikilta on toivonut kasapaikkaa 

Infoähkyyn. Ehdotus, että kilta maksaisi hallituksen jäsenille puolet vuosijuhlien 

hinnasta. (Rahaa siirrettäisiin virkistäytymisbudjetista.) OTMK on toimittanut 

budjettinsa, tarkat suunnitelmat on ensi vuodelle, Namutääti on saanut kiitosta 

nohevasta toiminnasta. 
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6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

9. Ulkosuhteet 

1. Hallitusyhteistyö 

22.2 keskiviikkona Prodekon kanssa hallitusaamupala Tuta-klubilla.  

 

2. Athene Angels 

Jesseä pyydettiin Athene Angels -miitissä, että Infon brändistä tulisi toistuva agenda 

hallituksen kokouksiin. Laitetaan ulkosuhteiuden alle. Halukkaiden phuksien 

vanhempien yhteystiedot Athene Angelsille. Phukseille info Athene Angelsista, samalla 

aletaan rekrytä phukseista työparia Athene Angels -vastaavalle. 

 

3. Pikkulaskiainen 

Sujui todella hyvin! Jesse kertoi tarinan hauskoista sattumuksista. 

 

4. Ystävänpäiväkortit 

Jesselle apu kelpaa. Hallituskuva on editoitu ja tulostusta vaille valmiina liitettäväksi 

ystävänpäiväkorttien yhteyteen. Lähetetään niin pian kuin suinkin ehtii. 

 

5. Alumniyhteistyö 

Ei uutta. 

 

6. Opiskelumatka-avustus 

Ei uutta. 

 

7. Metrocrawl 

Jesse jutteli Metrocrawlista vastuussa olevan Puomiston kanssa tapahtumasta  

Ystävänpäiväsitseillä. 

 

8. Vierailu Tampereella 

Ei uutta. 

 

9. Ulkopaikkakuntien tapahtumista tiedottaminen 

Ei uutta. 

 

10. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvos, Alumnisuhdevastaavat, Athene 

Angels -vastaava) 

Ei uutta. Kerrattiin Athene Angels -kokous. 

 

11. Mitä muuta tuli tehtyä? 
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Vujuliput hommattu Tampereelle. 

 

10. Tiedotusasiat 

1. Sosiaalinen media 

Snapchattiin hallituslaisten omat viikot. IE aloittaa tällä viikolla. Kaikki valitsevat 

viikon, jolla oman sektorin toimintaa. 

 

2. Tiedotus telegramissa 

Kielikysymys, tällä hetkellä pääosin englanniksi, vaikka kanavalle ei ole liittynyt 

KV-opiskelijoita. Kaikki kuitenkin ymmärtävät englantia, joten jatketaan samalla 

tavalla. 

 

3. Kukka 

Tuloillaan, juttua löytyy. 

 

4. Hallitusjuliste ja kuvat nettisivuille 

Hallitusjuliste tulostusta vaille valmis. Katri rajaa kuvat, ja Pekka laittaa nettisivuille. 

 

5. Toimareiden kuvaukset 

Maaliskuun alkupuolella kuvaukset. Kaikki valokuvaajat avuksi, jakavat vuorot 

kuvauspäiville. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Kukan 

toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija, Twitterguru) 

Ei uutta. Sähköinen namubuffa -projekti jäissä, Ilmomasiina-projekti on prioriteettina. 

Ilmomasiinan tunnusluvut vaihdetaan vasta kun uusi Ilmomasiina on valmis. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

11. Phuksiasiat 

1. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, WappuJopuRapu, Hercules & Xena) 

Liikuntavastaavien Rush-lajikokeilu perjantaina. 

 

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Phuksioppaan suunnittelu alkaa FTMK:n johdolla. Athene Angels haluaisi 

phuksioppaaseen. 

 

12. KV-asiat 

1. KV-sektorin kuulumiset 

- 
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2. ESTIEM 

- 

 

3. SCI-Kv sitsit 

Päivä ei ole lukkoon lyöty, mutta tulossa. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (WappuJayJ) 

WappuJayJ onnellisesti Lontoossa. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Pitäisi järjestää orientaatio uudelle yllättävälle KV-opiskelijalle. 

 

13. Yrityssuhteet 

1. Yritystapaamiset 

Smartlyn ja Reaktorin kanssa sopparit allekirjoitusta vaille valmiit, Procountorin 

kanssa tapaaminen huomenna. Ensi kerralla McKinseyn dinneriä voisi mainostaa 

myös muualla kuin rekrylistalla. 

 

2. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, 

TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Eilen oli Comptel-excu ja firmaa piinaavia kysymyksiä riitti kuin Marathonilla 

konsanaan. Hyvät tarjoilut ja meininki. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

14. Opintoasiat 

1. Opintosektorin kuulumisia  

Eilen oli kandidaattiohjelmien koulutusneuvoston kokous, jossa oli tiukat paikat. Eila 

oli näyttänyt aikaisemmin ehdotuksen VVT:n lakkauttamisesta, ja tarkoitus oli ollut 

jutella infon koulutusneuvoston kokouksessa. Kandineuvoston kokouksessa ilmeni, 

että lakkauttamisehdotus olikin jo matkalla hyväksyttäväksi. Eila saatiin kiinni juuri 

ennen kokousta ja käsittely saatiin vedettyä pois esityslistalta. Aiheesta keskusteltu 

infon koulutusneuvostossa. Pietari Keskinen voisi olla Tassun kanssa kiinnostunut 

vetämään VVT:tä. Cecilia seuraa tilannetta. Taloudellisista syistä jotain kursseja 

saatetaan joutua poistamaan tai korvaamaan. Pitäisi keksiä tapoja kommunikoida 

perusteet kurssien säilyttämisestä ylemmälle taholle. Keskusteltiin, että pitäisikö 

hallitusten välisen ideointisession pohjalta keksiä jokin elin, joka alkaisi miettimään, 

mihin infon koulutusohjelmaa pitäisi kehittää. 

 

2. Toimareiden kuulumiset (PizzaOravat, Abinaattori, ABInat, BMI-vastaavat, 
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Sosiaalipoliitikko) 

Oletettavasti kuuluu ihan hyvää. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Super-Ada edellisenä lauantaina oli hyvä tapahtuma, mutta huonosti järjestetty. 

Cecilia laittaa raivopalautetta. Info tuntui kiinnostavan porukkaa.  

 

15. Tapahtumat 

1. Väärinymmärretyt 18.-19.2. 

Tulossa, mahtavaa! Kivat sitsit tulossa, pieni stressi ruuanlaitosta isolle määrälle 

ihmisiä, mutta järjestelyt ovat sujuneet todella sujuvasti.  

 

2. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE) 

Pikku-IE:lle Smökin keittiökoulutusta huomenna “mouhosessiossa”.  

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Mediasitsit oli viime viikonloppuna. Pikku-IE teki todella hyvää työtä. Median 

työpanos jäi todella pieneksi, mutta onneksi Median hallitus oli avuksi. Median 

toimintaan ei oltu tyytyväisiä järjestelyjen tai sitsikäyttäytymisen tahoilla, varsinkaan 

Median juhlatoimikuntaan. Annetaan ystävällisesti palautetta Medialle. Huomenna 

purkusessio Pikku-IE:n kanssa aiheesta. 

 

16. Muu toiminta 

1. Vuosijuhlaedustukset 

- 

 

2. Hallitusjuliste 

Antti printtailee. 

 

3. Hallitushärpäke 

Venla Pesoselle koepala takista, testaa saako painatettua. Hommataan uudet paidat ja 

yritetään myös painattaa Venlan kautta. 

 

4. Sakkojen päivitys 

Matille 1 m sakkoa. 

 

5. Seuraavan kokouksen pullavuoro 

Hanna. 

 

6. Pöytäkirjojen tarkistukset 

Kaikki tarkistettu. 
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17. Muut esille tulevat asiat 

  - 

 

18. Seuraava kokous 

10.15 perjantaina 24.2. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous 17.34. 

 

 

Pöytäkirjantarkastajat: 
  
  
  
  
_____________________________  ____________________________ 
Ville Kumpulainen Katri Mäki-Kullas  
  
  
Puheenjohtaja ja sihteeri: 
  
  
  
  
____________________________  ____________________________ 
Antti Tolppanen Hanna Hämäläinen 

 


